

## SYNOPSIS OF SESSION/BOM MEETING HELD ON March 7 and March 14, 2022

1. Pastor Sam Andri has received his Permanent resident visa. He and Christa will leave for Indonesia to visit family in May but will return in July to continue serving at our Church.
2. We will have three combined in-person services ((hybrid) in 2022: Good Friday (April 15th at 10:30 am), Thanksgiving (October 9, 10:30 am) and Christmas Eve Candlelight Service (Dec 24).
3. The Annual General Meeting (AGM) will be held on April 10<sup>th</sup>, 2022, at 2 pm via Zoom.
4. Nomination and election of 5 Congregation trustees\* will be made during the AGM on April 10th, 2022.
5. Please consider serving on the Board of Managers\*
6. Progress on the new Building is on schedule. Praise the Lord.

\*Members interested in serving on these positions, please contact Pastor Morgan or Elder Adrian Wong for more information

## 2022 年三月七日及十四日堂議會及值理會會議摘要

1. 青年傳道 Sam Andri 牧師已獲得加拿大永久居民簽證。他和妻子將於 5 月啟程往返印度尼西亞探親，但將於 7 月返回溫哥華繼續在我們的教會事奉。
2. 今年我們教會將有三次實體崇拜（混合互聯網）：耶穌受難日（4 月 15 日上午 10:30）、感恩節（10 月 9 日上午 10:30）和平安夜燭光晚會（12 月 24 日）。
3. 今年之〈會友大會〉將於 2022 年 4 月 10 日下午 2 點通過 Zoom 舉行。
4. 在 2022 年 4 月 10 日的〈會友大會〉中將提名和選舉五位教會的信託人\*。
5. 請考慮參與值理會之事奉\*。
6. 讚美主！新教堂之重建進展如期進行。

\*如有興趣參與以上這些職務的會友，請聯繫黃牧師或黃立錚長老。